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Besök, fråga Väcktes när Tas upp när 

Önskemål om möjlighet att spela mattcurling i 
Farsta sim- och idrottshall: 

En skrivelse från SPF Farsta kommer att anmälas vid 
idrottsnämndens sammanträde den 31 januari 2017. 
Rådet avvaktar resultatet av det. 

Frågan kommer att behandlas på internt möte på 
idrottsförvaltningen 

Idrottsförvaltningen har svarat (slutet av april) att 
mattcurling inte går att ordna i Farsta sim- och 
idrottshall och hänvisar till en ansträngd 
evenemangsbudget och till prioritering av barn och 
ungdomar. Rådet gör ett sista försök att brevledes 
övertyga idrottsnämnden. Alexandra Posacki och 
Christina Johansson utformar ett förslag till brev. 

 
 
 
23 jan 2017 
 
 
10 april 2017 
 
 
8 maj 2017 

 

 

 

 

 

 

Preliminärt 14 aug 
2017 

 

 

 

Ritningar och besök i visningslägenhet på nya Edö 7 nov 2016 Inte bestämt 

Besök av äldreomsorgsinspektörerna  När årsrapport 2016 
är klar 

Besök av Polisen  Prel 14 aug 2017 

Besök av stadsdelsnämndens ordförande Lars Bäck 
(V) och vice ordförande Lars Jilmstad (M) 

7 juni 2017 Hösten 2017 

Besök av stadsdelsdirektör Kerstin Sandström 7 juni 2017 Hösten 2017 

Besök av Hannes Hellgren, ny ansvarig på Tuben  Hösten 2017 

 

 

Balanslistan uppdaterades senast den 7 juni 2017 


